
 
 

MØTEPROTOKOLL  
 
 Alstahaug idrettsråd   27.01.2020  Kl.18.00 Sandnes barnehage  
    
Til stede:Anita Tangen Eliassen, Johanne Knutsen, Olav Aleksander Benjaminsen,  
Svein-Harald Carlsen, 
Meldt forfall: Anita Vean, Randi Andersen, Karl Einar Kjeldsand, 
Forfall: Silas Mørk,  
John Kåre Olsen og Roy Nilsen forlot møte under eventuelt 
  
 
Sakliste:  
Sak 26/19  Godkjenning av innkalling og saksliste. 
  Godkjent 
 
Sak 27/19  Godkjenning av protokoll fra møte 12.november 2019 
  Godkjent 
 
Sak 28/19 Uttalelse til prioritering av spillemidler 2020 
  Idrettsrådet tiltrer saksbehandlers innstilling 
 
Sak 4/19  Handlingsplan - status og plan for videre arbeid  

• Frafall i idretten – debatt? Hvem/tema/hvordan/ansvar? 
Mads Andreassen, NIF har ikke anledning til møte i februar/mars.  
Olav undersøker muligheter for foredragsholdere 27. februar.  
Ingvill kan stille som ordstyrer.  
Johanne kontakter SIL. 
Tilbakemelding via Messenger. 

• BUA – referansegruppe - status 
Ingen endringer 

 
Sak 24/19 Lokale til små IL – hva kan vi gjøre for å bistå? 

Anita referer til møte med Odd Arnold.  
Spesielt prekært for sykkelklubben og Steps.  
Dialog med pistolklubben om flytting til bomberom i ungdomsskolen. Dette 
frigir arealer til sykkelklubben i Stamneshallen.  
Steps kan muligens få innpass i kantina i Stamneshallen. Speilvegg må 
vurderes. 
E-sport vurderes i diskotek lokalene til tidligere ungdomsklubb.  

 
 
 



Sak 29/19 Eventuelt 
Liggetid sportsdekke i Helgelandshallen 
Alstahaug kommune har mottatt forslag fra Sil Hovedstyre om nytt tidsrom for 
liggetid av dekke i Helgelandshallen. Dette er oversendt idrettsrådet for 
uttalelse. 
 
Uttalelse: 
1. Idrettsrådet ønskers primært at dekket legges etter opprinnelig vedtak.  
2. Dersom Alstahaug kommune imøtekommer hovedstyrets ønske, ber 
idrettsrådet om at eventuelle ulemper for leietakere utenfor SILs organisasjon 
ivaretas på best mulig måte. 

 
Forberedende oppgaver til årsmøte 
Styret må ta standpunkt til om medlemmene skal velges for ett eller to år. Ny 
lov norm tilsier ett år, men det er fullt mulig å velge medlemmene for to år. 
 
Valgkomite for 2021 må velges. Eksisterende valgkomite forespørres. 
Kontrollkomite må også velges. 
 

 
 
 
Ref. Svein-Harald 

 


